
 
 

 

Verslag online workshop met burgers – Zoom – 25/04/2022 19u30 

Lokaal mobiliteitscontract Neerstalle 

Context 

Op 25 april 2022 vond de eerste workshop met burgers plaats in het kader van het lokaal 
mobiliteitscontract Neerstalle. Deze workshop had de volgende doelstellingen: 

• kennismaking met de actoren op het terrein; 
• voorstelling van het LMC Neerstalle en het tijdschema; 
• start van de diagnosefase met een beroep op de terreinexpertise van de burgers.  

De workshop duurde 1,5 uur en trok 27 deelnemers. De workshop begon met een 
presentatie om te duiden wat een lokaal mobiliteitscontract inhoudt, gevolgd door een 
vragenronde en afgesloten met een deel in kleinere subgroepen om input te geven aan de 
diagnose. 

Aanwezigen:  

• Merendeels burgers en buurtbewoners 
• Enkele leden van verenigingen 
• Enkele handelaars 
• Sommige deelnemers met meerdere petten 

Voorstelling van het project en het tijdschema van het inspraakproces 

Zie het document in de bijlage en op de website: 
https://quartiersapaises.brussels/neerstalle/participation-citoyenne  

Vragen om verduidelijking: 

• Hoe gaan jullie informatie verkrijgen bij doelgroepen die geen 24-40 jaar zijn, niet 
fietsen ... kortom, bij de hele diversiteit van bewoners? 

Eerst en vooral moeten we beklemtonen dat het mobiliseren van bewoners altijd complex is. 
In dit geval hebben we eerst ontmoetingen gehad met de verenigingen die de bewoners van 
Ukkel en Vorst vertegenwoordigen, zodat zij konden zorgen voor de bekendmaking bij hun 
doelgroepen. Bij sommige verenigingen organiseren we in samenwerking met de gemeenten 
permanenties om de digitale kloof te overbruggen en ervoor te zorgen dat zo veel mogelijk 
mensen hun mening kunnen geven. We zullen ook aanwezig zijn in de openbare ruimte op 
zaterdag 7/05 om een zo divers en groot mogelijk publiek te bereiken.  

 

https://quartiersapaises.brussels/neerstalle/participation-citoyenne


 
 

 

• Wat is de reële impact op de koolstofuitstoot als we 800 in plaats van 200 meter 
moeten afleggen? 

In een autoluwe wijk blijft alles bereikbaar voor elke transportmodus. Het circulatieplan 
verhindert geen leveringen of verplaatsingen door oudere mensen. Het autoluw maken van 
de wijk is niet de enige actie om de doelstellingen van Good Move te bereiken, met onder 
meer een modal shift. Er zijn andere manieren om dat te bereiken, zoals een dynamisch 
beheer van het verkeer of de ontwikkeling van het openbaar vervoer. Al deze acties samen 
zullen bijdragen tot een vermindering van de uitstoot van broeikasgassen. Het uitgangspunt 
is dat het leven in de wijk verbetert. We houden rekening met alle activiteiten in de wijk 
(scholen, winkels, bewoners, enz.) en we proberen die bereikbaar te maken door korte, 
lokale verkeerslussen. 

• Wat is de algemene timing (voor de start)? 

We zitten nu in de eerste fase van de diagnose, die ons in staat zal stellen om een goed 
zicht te krijgen op de situatie en mogelijke scenario's te identificeren. Na de zomer zullen we 
enkele scenario's voorstellen en met jullie bespreken. Na de goedkeuring van het definitieve 
scenario door de gemeenten volgt de uitvoeringsfase van het plan. Uiteraard zijn de data nu 
nog niet bekend, maar dat zal zeker 2023 zijn. 

• Is er een plan om de Merlobrug te blokkeren? Wordt er nagedacht over de verhuizing 
van het stadion van Union Saint-Gilloise?  

Op dit moment gaat het over geruchten. Er is geen voorontwerp of andere informatie. Het 
studiebureau zal rekening houden met elk mogelijk lopend of gepland project in de perimeter 
wanneer de informatie daarover bevestigd is.  

• Hebben jullie er rekening mee gehouden dat de doorgang via de Neerstalsesteenweg 
ook een toegang tot de ring is voor de bewoners van Ukkel?  

We hebben het onderzoek daarnaar gestart. Dit zal bestudeerd worden. 

• Het masterplan Vorst aan de Zenne heeft niet dezelfde perimeter als het wijkcontract 
Wiels aan de Zenne. Klopt dat? 

Inderdaad, de perimeter van het masterplan Vorst aan de Zenne strekt zich uit ten noorden 
van de wijk en komt niet overeen met de perimeter van het LMC Neerstalle. Meer info: 
Masterplan Vorst aan de Zenne 

• Zal er eenrichtingsverkeer komen in de Neerstalsesteenweg?  

https://www.vorst.brussels/nl/nieuws-1/masterplan-vorst-aan-de-zenne?set_language=nl


 
 

 

Er is een voorstel om de tram (82 en 97) in een eigen bedding te laten rijden in de richting 
van Drogenbos. Daardoor kan het autoverkeer nog maar in één richting rijden naar Vorst. De 
MIVB vraagt een eigen bedding tussen de Ruisbroeksesteenweg en het kruispunt Stalle-
Neerstalle. Vanuit de gemeente Ukkel zijn we van mening dat de eigen bedding beperkt moet 
blijven tot het stuk tussen Merlo en het kruispunt Stalle-Neerstalle. Bovendien moet de 
rijrichting waarschijnlijk worden omgekeerd bij Merlo en Van Hamme om een vlotte toegang 
tot de wijk te behouden. 

 

 

  



 
 

 

Subgroepen 



 
 

 

 



 
 

 

 



 
 

 

 

 

Bedankt voor uw deelname! 

  

Contact 

Website van het project: https://quartiersapaises.brussels/neerstalle/participation-citoyenne 

Contact: Lucia@21solutions.eu 
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